
 

 
Protokoll från årsmötet den 9 juni 2012  
Badstranden kl.13.00 
 

1. Mötet öppnades av avgående ordföranden Wes Denbaum som tackade för de år som 
varit. 

2. Till ordförande för mötet valdes Tommy Letzén och till sekreterare Helene 
Magnusson. 

3. Till justerare tillika rösträknare valdes Marianne Fjäll och Tomas Hedberg. 
4. Fastställande av röstlängd godkändes (upprop skedde innan mötet startades) och 

bifogas.  
5. Mötets utlysande godkändes. 
6. Dagordningen ändrades på följande punkt: 

a) Årsmötet beslöt att flytta punkt 15 till punkt 12 på Wes Denbaums initiativ. 
För övrigt noterades fyra ”Övriga frågor” vilka tas upp under punkt 16. 

7. Protokollet från årsmötet 2011 godkändes. 
8. Valberedningen som representeras av Jan-Olov Gyllhem önskar utesluta ett stycke 

ur verksamhetsberättelsen som anses föregripa valberedningens motion:  
 ”För några år sedan, på ett av Vägsamfällighetens egna årsmöten, bestämdes 
 att inte välja samma personer till ledamöter i både tomtföreningen och 
 vägsamfälligheten. Detta resulterade i att valberedningens förslag till en 
 ledamotspost och en suppleant ändrades.” Önskan beviljades av årsmötet. 
9. Kassören Iréne Jogander redogör för föreningens ekonomi. Tack vare en gynnsam 

vinter samt omdisposition av konton mm så har föreningen ett överskott. Kassörens 
förslag är att tillföra 10 000 till vattenfonden. Diskussion om vattenverket där Kaj 
Lindström informerar om att de filter som tar bort bakterier är en kostsam investering 
där insatsen byttes för två år sedan men behållarna är gamla. Årsmötet beslöt att ge 
den nya styrelsen i uppdrag att ihop med Kaj Lindström och Jörgen Wihlborg se 
över status på vattenverket, en enkät för ett par år sedan gav att man skulle fortsätta 
ha som mål att sommarvattnet skulle hålla drickbar kvalitet. Årsmötet godkände 
också kassörens rapport. 

10. Årsmötet godkänner den av Marika Ljungdell upplästa revisionsberättelsen. 
11. Ansvarsfrihet för styrelsen beviljades. 
12. Inför valet av ny styrelse behandlades motionen om en utvidgad styrelse som skulle 

hantera både tomtägareföreningens och vägsamfällighetens frågor utan att 
föreningarna slås ihop. Anledningen till motionen, som har båda föreningarnas 
valberedningar som avsändare är att de anser det svårt att hitta bemanning till båda 
styrelserna samt att det skulle förenkla arbetet för båda föreningarna. Här utbröt en 
diskussion där åsikterna gick isär och frågetecken dök upp; krävs en stadgeändring, 
blir resultatet av en eventuell ihopslagning mer eller mindre demokratiskt. Årsmötet 
beslöt att låta den nya styrelsen bereda ärendet om sammanslagning eller 



långtgående samarbete och återkomma till föreningens medlemmar till nästa årsmöte 
eller vid behov extra årsmöte. 
Michael Löf och Eva-Lotta Träff i Valberedningen presenterade förslaget till ny 
styrelse vilken godkändes av årsstämman: 

 
 Styrelsen  2012-2013 
 Ordförande:  Göran Larson, nyval på 2 år 
 Sekr./Ledamot :Helene Magnusson, 1 år kvar 
 Kassör/Ledamot: Irene Jogander, 1 år kvar 
 Ledamot:  Tomas Hedberg, 1 år kvar 
 Ledamot:  Mats Öhman, omval på 2 år 
 Suppleant:  Leif Öhman, nyval på 2 år 
 Suppleant:  Veronica Ehrengren, omval på 2 år 
 Revisor:  Marika Ljungdell, 1 år kvar 
 Revisor:  Mona Nilsson, omval på 2 år 
 Revisorsuppleant: Marianne Fjäll, 1 år kvar 
 Revisorsuppleant: Anna-Lena Löf, nyval på 2 år 
 Valberedning: Karin Östlund, nyval på 1 år 
 Valberedning: Irene Krohn, nyval på 1 år 
 
13. Årsmötet fastställde budgeten och godkände den nya årsavgiften på 1200:- per tomt 

och år. 
14. Information från styrelsen;  

a) Vindmätningarna som görs av Uppsala Akademiförvaltning på fastigheten 
Näsby 3:1 i Taxinge (nära Kärr) för eventuella vindkraftverk pågår fortfarande. 
Mer information kommer i höst. 

b) Styrelsen har kompletterat policyn för trädfällning inom tomtområdet med 
följande mening: ”Överträdelser av policyn kan leda till polisanmälan”.  

15. Behandlades under punkt 12. 
16. Övriga frågor:  

a) Allan Scharf uppmanar medlemmar som vill delta i estetiska rådet att ta 
kontakt med honom. (Estetiska rådet är en stödfunktion till styrelsen om 
förändringar i området.) 

b) Demokratiprocessen inom styrelsen ifrågasattes – vissa medlemmar har känt 
otrygghet i vad som gäller. Styrelsen kommer att se till att informera mer via 
exempelvis hemsidan. Här inflikade valberedningen att det är av största vikt 
att medlemmar som vill vara med i styrelsearbetet ger sig till känna till 
valberedningen inför nästa årsmöte. (www.björnnäs.se) 

c) Mötet beslutade att styrelsen ska informera när medlemmars önskemål om att 
fälla träd beviljats samt att se över och sprida policyn ytterligare. 

d) Göran Larson informerade om att beslut tagits i Vägsamfällighetens styrelse 
om att beläggning var nödvändig i ”branta backen”. Mer information om detta i 
protokollet från Vägsamfällighetens årsmöte. 

e) Vattenverket och pumphuset – Se punkt 9. 
f) Golfturnering den 28 juli, anmälan till Tomas Hedberg senast 21 juli. Ta gärna 

med vänner och bekanta! 
g) Jörgen Wihlborg tackades för sin insats när brand uppstod i området. 
 

17. Mötets ordförande, Tommy Letzén, önskar alla en fortsatt fin sommar! 
 
Vid protokollet Ordförande  Justerare         Justerare 
 
 
 
Helene Magnusson Tommy Letzén   Marianne Fjäll         Tomas Hedberg 


